
Bestyrelsesmøde Kongelundens Grundejerforening. 

Onsdag d. 13.11.2024  

Til stede: 

Lars Nørskov 

Jens Lossow 

Per Bjerregaard 

1. Ny kasserer: Jens? 
2. Ny hjemmeside 
3. Grøfter 
4. Generalforsamling på Sognegården 
5. Veje 
6. Kontingenter – udgifter 

 

1. Anine Kruse har besluttet at udtræde af bestyrelsen. Jens er indtrådt i egenskab af 
suppleant. Det besluttes at spørge Troels G.24 om han vil træde ind som kasserer. 

2. Etablering af en ny hjemmeside forventes at koste 5.500 Kr. Skabelonen leveres af 
Sommerhusejernes Forening. Årligt gebyr er ca.1.300 Kr. Pengene vil blive fundet i de 
mindre udgifter på vejene end budgetteret.  

3. Der har været en frugtbar dialog med Kommunens Vandteam. Der er blevet beskåret og 
renset op ved grøfterne på Rørvigvej. 

4. Lars har undersøgt prisniveauet på Sognegården, som er noget billigere. Der er dog ikke 
afklaring, og vi har indtil videre beholdt reservationen på Rørvigcenteret.  

5. Vejene anses for at være i rimelig stand. Ved udlægning af lokale grus depoter på 
udvalgte parceller, forventes det at kunne holde vejen tilstrækkeligt i orden, så egentlig 
genopretning kan udskydes.  

6. Der er stadig flere grundejere i restance. Det aftales at udsende advis om betaling i god 
tid før Generalforsamlingen.  Udgifter indtil nu beløber sig til generalforsamling, 
grenafhentning og støvbinding af vejene i foråret.  
 
 
Referent  
Per Bjerregaard 

 

 


